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Protokoll styrelsemöte Skövde IBF 
Datum: 2024-12-02 
Tid och plats: 19:15-20:30 Samlingssalen Kavelbro Arena 
Närvarande Göran Hjert, Jenny Eriksson, Marie Borelind, Mikael Sirén, Lars Ericsson, Oscar H och 
Daniel Thyni. 

§1.  Mötets öppnade. 

- Ordförande öppnade mötet. 
 

§2. Val av justerare. 

- Protokollet justeras av ordförande och sekreterare när mötets samtliga deltagare haft 
möjlighet att läsa utkastet. 
 

§3. Dagordningen. 

- Dagordningen fastställdes. 
 

§4. Föregående mötesprotokoll. 

- Protokollet gicks igenom. Attestordningen uppdateras. 

 

§5. Ekonomi 

- Lite annorlunda fördelning av siffrorna men totalt sett ser det bra ut och inget sticker ut. 

Vi har med andra ord koll på vår ekonomi. 

Vi behöver inventera och ta höjd för att få enhetliga matchställ till nästa säsong. 

Marie ska titta noggrannare så att vi fått in de stöd vi är berättigade till. 

 

§6. Läget i Sibben Cup. 

- Lite färre lag i år och mindre antal lag som vill ha boende på skola men vi ligger i fas med 

förberedelserna. Boende blir i Helenaskolan för de lag som bor en natt och resten på 

Västerhöjd. 

Lottningen är klar. 

 

§7. Domaransvarig. 

- Ingen ny kandidat till posten finns och problemet med att tillsätta domare till matcherna har 

inte blivit mindre. Just nu är det ett stort jobb att få det att gå ihop. 
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§8. Övriga frågor. 

- Det är ett problem med en domare i Lockerud, Robban Lundahl, vars son ofta spelar när han 

dömer. Göran Hjert tar upp detta med förbundet. 

- Skövde Kultur och Idrottsfestival den 8/2 -2025. 

- Avslutningen för året planeras till den 27/3 -25 och evenemangsgruppen träffas den 23/1 -

2025. Klubben bokar 6st biljetter till att börja med. 

- Vi behöver hålla bättre koll på inkorgen i föreningsmailen. Uppdraget går till Mikaela S.  

- Marie B ska kolla om vi har missat något statligt stöd. 

 

§9. Nästa möte. 

- Nästa möte blir den 17/12 kl 18:00 – 21:00. Plats lektionssalen Kavelbro Arena. Daniel T 

bokar lokalen. 

 

§10. Mötets avslutande. 

- Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

Ordf    Sekr 
Göran Hjert    Lars Ericsson 
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